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Radny Rady Miejskiej w Karczewie

Karczew, 22.10.2020r.

Sz. P. Michał Rudzki 

Burmistrz Karczewa

za pośrednictwem

Sz. P. Piotra Żelazki 

Przewodniczącego 

Miejskiej w Karczewie

Interpelacja

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie gminnym 
składam interpelację do Burmistrza Karczewa w sprawie wymiany ławek na ścieżce zdrowia 
zlokalizowanej pomiędzy ul. Piłsudskiego a ul. Bema.

Stan faktyczny

W 2014r. została zrealizowana inwestycja w postaci ścieżki zdrowia pomiędzy ul. 
Piłsudskiego a ul. Bema. W jej ramach wykonano ciąg pieszo-rowerowy, dokonano nasadzeń, 
zamontowano zabawki, urządzenia siłowni plenerowej, ławki oraz kosze. Następnie 
wykonane zostało oświetlenie oraz monitoring, Jest to teren w bardzo dużej częstotliwości 
wykorzystywany przez naszych Mieszkańców i cieszący się bardzo dużym zainteresowaniem, 
zarówno osób starszych, jak i rodzin z dziećmi. Niestety ławki, które się tam znajdują, 
znacząco obniżają estetykę tego miejsca, z uwagi na znaczny stopień ich zużycia.

W związku z powyższym zwracam się z wnioskiem o ich wymianę.

Odpowiedź na interpelację proszę przesłać na adres mailowy: mateuszstanaszek@o2.pl.

rUrząd Miejski w Karczewie 
I Sekretariat Burmistrza 1 
I WPŁYNĘŁO 

■ •

2020 - 1 0 -  2 2

ZDt.

r\ Rad\

mailto:mateuszstanaszek@o2.pl

